
Organ/virksomhet Vi ser at det er et gap 
mellom medlemmene i 
privat sektors ønske og 
mulighet til innflytelse på 
foreningens 
organisasjonsutvikling, 
samfunnsansvar og 
politikkutforming - og 
faktisk mulighet til å 
påvirke. Er du interessert 
i å påvirke - i så fall 
hvordan? 

Med utgangspunkt i 
organisasjonskartet: Er 
det noen av disse 
organene du tenker det 
er mer aktuelt for deg å 
delta i? 
 

Med utgangspunkt i 
organisasjonskartet: 
Hva skal til for at du 
prioriterer å delta i et av 
Samfunnsviternes 
organ? 
 

Andre innspill 

Fylkesavdelingen i 
Troms og Finnmark 

   Det forrige utvalget 
viste til at de ønsket å 
nedlegge fylkeslagene 
og erstatte disse med 
nettverk. Mye av ideene 
har blitt iverksatt, selv 
om gruppas forslag falt 
på forrige landsmøte. 
 
Årsmøtene som ble 
avholdt digitalt, samt to 
digitale nettverksmøter 
samlet få (ca. 10) 
deltakere. Dette viser at 
det ikke er nok å ha 
digitale arrangement, 
disse må spisses og 
gjøres interessant. 
 
Gode digitale tilbud som 
de hadde deltatt på, og 



at det var lettere å delta 
på digitale arrangement. 
Disse bidro både til å 
styrke faglig tilhørighet 
og nettverk. 

Fylkesavdelingen i 
Vestfold og 
Telemark 

"Mitt personlige 
engasjement for utvikling og 
bidrag i Samfunnsviternes 
arbeid er lite. Jeg 
representerer sikkert den 
over halvparten av 
medlemmene som ikke er 
interessert i dette. Det ser ut 
som det er i tråd med min 
alder og mine år i 
arbeidslivet også, ifølge 
undersøkelsen deres." 
 
Innledningsvis vil vi nevne at 
vår vurdering er at 
avstanden mellom de som 
svarte at de ønsket å 
involvere seg og de som 
opplevde mulighet til dette 
egentlig ikke er så stor. 
Uansett synes vi det er 
positivt at sentralt vil 
arbeide for økt involvering 
av medlemmene.  

Vi synes at et første steg vil 
være å ta i bruk eksisterende 
tilbud (eks. fra 
fylkesavdelingene), før man 

 Vi opplever at det er 
muligheter til deltakelse i 
Samfunnsviterne. Grunnen 
til at man faktisk ikke 
involverer seg mer har nok 
i større grad sammenheng 
med utenforliggende 
forhold, eks. at man 
opplever å ikke ha nok tid 
på fritiden til å bli 
involvert. 

Reisevei er også en 
utfordring når man 
vurderer å delta på fysiske 
arrangement.   

Facebook (lukket 
medlemsgruppe)/forum er 
en mulighet for å få innspill 
fra medlemmene på 
aktuelle tema.  

 

 

 



begynner å ønske seg nye 
ting. Vi synes det er positivt 
at man kan delta i digitale 
samlinger som arrangeres av 
forskjellige lokallag.  

 
Lokalavdelingen i 
DFØ 

   Vi ser positivt på at 
Samfunnsviterne aktivt 
innhenter medlemmenes 
syn.  

 
Vi opplever at vi som 
medlemmer får god 
informasjon i eposter, og 
at vi gis mulighet til å 
komme med innspill på 
den måten. Når det gjelder 
deltakelse i 
politikkutforming osv i 
Samfunnsviterne: Per nå 
vurderer vi i styret det 
som viktigere hos oss at 
medlemmene blir kjent 
med sin egen forening i 
DFØ. 
 
Når det gjelder valg og 
mulighet til å delta, vil vi 
foreslå questback eller 
tilsvarende. Vi benyttet 
det selv til vårt valg i høst.  
 

Lokallaget i Malvik Litt lite bakgrunn til 
spørsmålene, vanskelig å ta 

For at flere skal kunne 
påvirke er det viktig at 

Her tror jeg sekretariatet 
har mest oversikt over 

Husk at vi er en 
fagforening og oppdraget 



stilling til 
organisasjonsutvikling uten 
noen muligheter å velge 
gjennom. Kommunale 
utfordringer kommer ikke 
godt nok fram, pga. overvekt 
på statlig medlemmer. 
 

lokallagene utvikles og gis 
en stemme i 
organisasjonen. Staten har 
mange stemmesterke 
lokallag og NAV er den 
største av dem. For at 
kommunene sine 
medlemmer skal bli sett og 
hørt tenker jeg det er viktig 
at fylkeslagene prioriterer 
kommune og at 
fylkeslagene får en 
kommunal forankring, i 
stedet for at den skal være 
for alle medlemmer. Våre 
statlige medlemmer er 
utgangspunktet ivaretatt av 
systemet for den statlige 
etaten, foruten 
statsforvalteren som har en 
mer regional organisering. 
Når dette er på plass så kan 
en begynne å dra i det en 
kaller politikkutforming.  
 

hvilke digitale løsninger 
som fungerer best. Men 
for å engasjere så bør det i 
aktuelle forumer legges 
opp til polls, så en får 
meningene til den enkelte 
underveis i møtet.  
 

vårt er å jobbe for best 
mulige arbeidsforhold og 
utviklingsmuligheter for 
våre medlemmer. Vi kan 
således legge til rette for 
faglige diskusjoner som 
har betydning for 
utviklingen av 
fagforeningsarbeidet til 
foreningen (min mening) 
 
 
 

Lokallaget i 
Utdanningsetaten 

   En inndeling i 
stat/kommune/privat med 
underliggende styre og 
med fagpolitiske regionale 
lag/styre/råd/fagutvalg 
innenfor forskjellige 
fagpolitiske områder 
derunder tenker vi vil 
kunne gi et større 



mulighetsrom for politisk 
påvirkning for 
medlemmene og mer 
faglig engasjement og ikke 
minst større 
medlemsdemokrati enn 
dagens 
fylkeslagsorganisering gir.  
 
I saken har vi sett hen til 
andre 
akademikerorganisasjoner, 
blant annet 
psykologforeningenes 
organisasjonskart og 
juristforbundets. Dette ble 
løftet tydelig opp i 
medlemsmøtet til denne 
saken og det var ingen 
uenighet i forhold til dette.  
 
Vi har formidlet at det er 
ønskelig at man kan 
komme med innspill til 
vårt lokallag til denne 
saken også etter fristen 
satt for referansegruppen, 
slik at vi får gode 
prosesser. Men vår 
holdning er at en mer 
moderne organisering er 
nødvendig for å sikre 
bedre medlemsdemokrati 
og engasjement.   



 
Det er ønskelig at 
medlemmene kan delta i 
forberedelser og valg av 
delegater til landsmøtet, 
og dette bør med dagens 
teknologi kunne løses via 
digitale og/eller hybride 
løsninger.  
 

Samfunnsviterne i 
NAV 

   Medlemmer har ytret 
ønske om noen digitale 
møtepunkt for alle 
medlemmer, eksempelvis 
to ganger i året. 
Medlemmene har ikke 
presisert om det er 
ønskelig at slike møter 
avholdes i regi av 
fylkeslagene, lokallag eller 
andre organ. 
 
Medlemmer har også gitt 
uttrykk for at det er 
ønskelig å knytte sterkere 
bånd til Samfunnsvitere 
også utenfor lokallaget 
Samfunnsviterne NAV. For 
å få bedre tilknytning ser 
de behov for at man møte 
i ulike sammenhenger, 
både gjennom Teams, i 
fylkeslagene og på 
samlinger.  



 
Fra medlemmer ved et 
arbeidslivssenter kom det 
ønske om mer informasjon 
om Samfunnsviternes rolle 
i reforhandlingen av IA-
avtalen. De ønsker å vite 
hvordan de kan bidrag 
med sin kunnskap og være 
med å påvirke 
Samfunnsviternes 
standpunkt i disse 
forhandlingene 

Statsforvalteren i 
Viken 

Se vedlegg  Se vedlegg Se vedlegg   

 

  



 

 

 

 

Organ/virksomhet Hvilke virkemidler 
(foruten riktig tidspunkt/ 
tidsuavhengig/ «On 
demand»/stedsuavhengi
g), kan vi ta i bruk for å 
organisere og 
tilrettelegge digitale 
plattformer/møter, slik at 
du kan delta på årsmøter 
og valg av 
representanter til 
fylkesavdelingene? 

Hvilke virkemidler (foruten 
riktig tidspunkt/ 
tidsuavhengig/ «On 
demand»/stedsuavhengig), 
kan vi ta i bruk for å 
organisere og tilrettelegge 
digitale plattformer/møter, 
slik at du kan delta i 
forberedelser og valg av 
delegater til landsmøtet? 
 

Mange har etterlyst 
faglige digitale nettverk. 
Hvordan kan dette 
organiseres og fasiliteres 
for at dette kan være noe 
for deg? 
 

Er fokusgruppe en 
god måte å jobbe på, 
eksempelvis for å 
påvirke foreningens 
arbeid med utvikling 
av samfunnsviteres 
fagkompetanse og 
karriere? 
 

Fylkesavdelingen i 
Troms og Finnmark 

    

Fylkesavdelingen i 
Vestfold og 
Telemark 

 Angående spørsmål om økt 
valgdeltakelse ser vi det 
positivt at man kan delta 
digitalt på møter eller at 
valget blir holdt som et digitalt 
valg som går over flere dager 
og man kan gå inn å stemme 
når det passer. Noen vegrer 
seg kanskje fra å delta på 
møter fordi man er redd for å 
bli valgt, burde det være en 
mulighet å reservere seg fra 
valg?  

  



Det er opplevelse at man 
mangler kunnskap om 
valgene. Hvem er på valg og 
hva er formålet med valget? 
Hvorfor er valget viktig? Hvilke 
problemstillinger skal 
aktualiseres eks. på det neste 
landsmøtet?  

Fylkesavdelingen i 
Viken 

  WS tok kun for seg nettverk.  
Ramer:  
• Deltakarane i møtet ønska 
både fysiske og digitale 
møteformer.  
• For å få eit nettverk i gang, 
kan ein tenkje seg ei fysisk 
samling først, gjerne med 
noko mat, og så kan seinere 
nettverkssamlingar vere 
digitale (eller ei blanding).  
• Folk kommer/større sjans 
for at folke kommer, dersom 
det er gratis mat.  
• Viktig at ein opplever å 
vere med på noko meir enn 
«berre eit møte» - det bør 
vere mat og interessante 
tema.  
• Høgare terskel å gå 
dersom ein ikkje kjenner 
nokon. Derfor må det 
faglege tilbodet vere veldig 
bra for at ein skal gå åleine.  
• Nokre ville møtast rett 
etter arbeid, men innser at 

 



dette kan vere vanskeleg 
ved fysiske møter ettersom 
det er lang reiseveg i Viken 
fylke.  
• Andre meiner at klokka 
20.00 eller seinare er 
passande for dei som har 
barn som skal leggjast m.m.  
• Nokre ønskjer samling ein 
gong kvart kvartal 
 • Ettersom mange av 
medlemmane i Viken har 
arbeidsplassen sin i Oslo, ser 
ein det som naturleg at ein 
samarbeidar med Oslo om 
både sosiale og faglege 
møter.  
• Det bør vere ein person 
som har ansvar for å kalle 
inn til møter i eit nettverk. 
 
Tema:  
• Lønnsoppgjer  
• Omstillingsprosessar  
• Arbeidsmiljø- og 
arbeidsrett  
• Nettverk for dei som ikkje 
har tillitsvald representert 
på sin arbeidsplass  
• Ny i arbeidslivet: Kva kan 
fagforeninga gjere for deg? 
Eit tema som kan vere 
særleg spesielt i privat 
næringsliv.  



• Kva er fagforeiningsarbeid 
i eit omskrifteleg arbeidsliv? 
 • Seniorpolitikk: Kva kan 
fagforeininga hjelp dei som 
er på veg ut av arbeidslivet 
med? Og presset mange 
seniorar opplever.  
• Rekrutteringspolitikk: Er 
mangfald bare fagre løfter?  
• Karriererettleiing og -
samtalar 
+ 
• Nettverksbygging mellom 
samfunsvitere med samme 
utdanning innen forskjellige 
sektorer, bygge faglig 
identitet men også 
tverrfaglighet 
• Nettverksbygging generelt, 
dersom man er ny i 
Norge/utenlandsk bakgrunn 
eller interkulturelle  
• 
Interesser/bakgrunn/kunnsk
aper  
• Ny på 
arbeidsmarked/nyutdannet 
• Humanistiske fagområder 
• Karriereutvikling for 
samfunnsvitere  
• Tariff 

Lokallaget i Malvik  Valg av delegater til 
landsmøtet er ikke så enkelt – 
men her kan en sende ut 

I de store statlige 
virksomhetene kan 
lokallagene fasilitere faglige 

. Fokusgrupper kan være 
et tiltak for å jobbe med 



invitasjon til digitalt møte med 
aktuelle kandidater på 
forhånd. Så kan en via forms 
eller andre 
spørreundersøkelser velge 
kandidater.  
 

nettverk. For kommunale 
medlemmer må det bli 
fylkesavd. 

utvikling av 
organisasjonen.  
 
Over tid kan workshops 
fungere, men en 
workshop med et tema 
blir for lite for å finne de 
riktige løsningene. 
Kjennskap til arbeidet til 
foreningen modnes litt 
over tid, og dette må en 
ta hensyn til ved 
gjennomføring av 
workshops.  
 

Statsforvalteren i 
Viken 

Se vedlegg Se vedlegg Se vedlegg   

 

Vedlegg:  

PPT med innspill fra Statsforvalteren i Viken 
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